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To: @minvws.nl]
Cc: EAE @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 4/2/2020 3:06:30 PM

Subject: RE: vrijstellingsaanvraag defensie

Received: Thur 4/2/2020 3:06:30 PM

Ze willen de binnenkant van het vliegtuig ontsmetten nadat die zieke mensen eruit zijn. Ik weet niet of het (berhaupt nodig is en

of wat er nu aan oppervlaktereiniging is al dan niet via een vrijstelling daarvoor toereikend is. Wellicht is er een altematief.

Ik heb nu afgesproken dat ik dus eerst wil weten dat er een noodzaak is en of het niet anders kan (RIVM en Ctgb) en dat we

daarna besluiten.

Dan willen zij bij IenW wel de brieftekst aanleveren. Scheelt mij weer tijd (en best lief van ze®).

Het is dan voor alle luchtmacht én de regeringsvliegtuigen blijkbaar. KLM wil ook wel maar die houden ze af, maar ik zie niet in

hoe lang je dat kan doen als er nu net weer kamervragen komen over de risicovluchten uit New York.

Ik ga het met spoed bij RIVM uitzetten.

Van: 1.2e )JIE @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 2 april 2020 16:10

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: vrijstellingsaanvraag defensie

Hoi,

BES -r ik snappen het verzoek niet helemaal. Waarom kunnen ze niet gewoon middel gebruiken.
Wat ons betreft aan defensie laten. Wij/jij! Hebt het druk genoeg. En ze bieden het ook zelf aan.

Groet,

Verzonden: donderdag 2 april 2020 15:16

) minvws.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: RE: vrijstellingsaanvraag defensie

Oh ja, het is natuurlijk niet in het kader van de volksgezondheid dat het wordt aangevrzagd. Ergens in de verte indirect maar in

principe is het voor personeel, in defensievliegtuigen en die daarna ook weer voor militairen wordt gebruikt.

vor:IEEE
Verzonden: donderdag 2 april 2020 15:14

) minvws.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: FW: vrijstellingsaanvraag defensie

Urgentie: Hoog

Hoi,

Ik werd gebeld door IenW. Defensie gaat blijkbaar repatriering doen, dat zijn wrs de personeelsleden die nu zijn besmet aan

boord van een schip. Was gisteren in het nieuws.

Het betreft een aanvraag van een bedrijf met spul uit Zuid-Amerika. Wij snappen niet zo goed waarom want er zal vast wel

vaker ontsmet worden. IenW wil dan dat VWS de aanvraag doet en niet het bedrijf. Wat mij betreft doet Defensie het, maar dan

zijn we het zicht weer kwijt. Anderzijds kom in om in het werk, ik krijg thuis al commentaar dat ik er niet gezelliger op word, dus

als het met spoed moet dan laat ik het liever aan Defensie over. Wat vinden jullie?

Verzonden: donderdag 2 april 2020 14:34

Aan: 5.1.2e ) - DGMI minienw.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: vrijstellingsaanvraag defensie



212336

Urgentie: Hoog

Hierbij de aanvraag van het bedrijf Mavom voor een desinfectiemiddel voor defensie, en de mailwisseling die ik hierover heb

gehad met [JEEEESN van Defensie.

Voor jullie info; de aanvraag van Mavom is gerelateerd aan de corona-uitbraak. De luchtmacht gaat in het buitenland

verblijvende coronapatiénten terugvliegen naar Nederland. Daarna moet het vliegtuig ontsmet worden. In verband met

vliegveiligheid mogen alleen gekwalificeerde onderhoudsmiddelen worden toegepast.

Volgens mij vallen ze niet onder een bestaande vrijstelling. Ze hebben dit dinsdag nodig, dus we moeten dit wel alvast uit

zetten. Er zijn echter wel twee vragen die [#3 en ik nog hebben:

- Worden er nooit vliegtuigen ontsmet? Oftewel, zijn er geen andere middelen beschikbaar?

- Defensie wil deze aanvraag indienen. Want ik wil hoe dan ook niet dat het bedrijf Mavom dit indient. Maar mijn MT wil

dan nog liever dat VWS een aanvraag indient. [EXIT is dit een bezwaar voor je?

Groet,

Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat

5.1.2e

Directie Omgevingsveiligheid en Milieurisico’s

| minienw.nl

Rijnstraat8 Den Haag


